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“Casquete tenía previsto un plan 
de pensiones de 4,5 millones”
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Els botiguers 
del Progrés 
obren el seu 
segon gran 
‘outlet’ a 
Pompeu Fabra

Parlem amb el president del 
Consell d’Administració de 
TUSGSAL, Justo Alarcón, dels 
motius de la marxa de Casquete
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El comitè d’empresa de Tusgsal va emetre fa uns dies un comunicat acusant l’exdirector Casquete, que va ser expulsat per amagar un pla de pensions de 4,5 milions d’€, de filtrar informació a la competència
Parlem de tota la polèmica i de 
la sortida de Fermín Casquete 
amb l’actual president del Consell 
d’Administració, Justo Alarcón. 

¿Cuánto tiempo hace que la familia 
Casquete no forma parte de Tusgsal?
A Fermín Casquete se le invitó a salir de 
la empresa en marzo del 2012, cuando 
se renovó por completo todo el órgano 
del Consejo de Administración. 

¿Cuáles fueron los motivos para res-
cindir su relación con la empresa?
A finales de 2011, los trabajadores em-
pezaron a observar cosas extrañas, sobre 
todo en relación a un concepto salarial 
que se deriva de los acuerdos en conve-
nio colectivo y que anualmente suponía 
una cantidad entre los 500-700 euros, y 
ese año quedó en unos 300. El Comité 
de Empresa, a raíz de muchas reuniones, 
incluso con el propio Casquete, descu-
brió que se habían incluido conceptos 
en esos incentivos para reducirlos in-
justificadamente. Posteriormente, dando 
la razón al Comité de empresa, el señor 
Casquete tuvo que abonarlos, dando la 
razón a los trabajadores. Tras observar 
esta situación, el Comité de Empresa 
entendió que alguna cosa extraña debía 
de suceder para actuar así, acudiendo al 
Registro Mercantil para pedir las cuen-
tas anuales de 2009 y 2010, observan-
do que en cada uno de los ejercicios se 
había apartado 1,5 millones de prima de 
jubilación, además de otro millón y me-
dio previsto para 2011: un total de 4,5 
millones. Procedieron a informar a los 
trabajadores, se celebraron reuniones y 
asambleas para hacerlo público. Un plan 
de pensiones como ese no parece lógi-
co en ninguna empresa, pero menos en 
una de sociedad anónima laboral como 
la nuestra, en la que el capital social es 
de los trabajadores. En aquel momento 
se invitó a Fermín Casquete a salir de la 
empresa

¿Fallaron los sistemas de control 
dentro de la empresa para detectar 
este tipo de acciones?
Las cosas de las que hablamos eran di-
fíciles de controlar porque eran temas 

de gestión directa por su parte. En aquel 
momento, el Comité descubre que la 
prima de jubilación no se incluye den-
tro de la información que se trasladaba 
a la Junta de Accionistas: alguien quería 
esconder algo. El plan de pensiones no 
fue informado ni aprobado por la Junta 
de Accionistas.

  “Después del 
plan de pensiones 
de 4,5 millones, se 
invita a Casquete a 
salir”

  “Marcos 
Casquete realizó 
gastos con la Visa 
de la empresa de 
más de 300.000€”

  “Teníamos 
pàrquings 
alquilados y la 
empresa no había 
ingresado nada”

Los hijos de Casquete también aban-
donaron la empresa.
Inicialmente se quedaron. Casquete ha-
bía nombrado a su hijo Marcos director 
general. Cuando entramos como nuevo 
consejo de administración descubrimos 
que había unos gastos de Visa desme-
surados. El señor Marcos Casquete creía 
que su tarjeta era más personal que 
profesional. No entraré en qué gastaba, 
eso lo explicaré en los juzgados si co-
rresponde, pero hablamos de gastos de 
300.000 a 400.000 euros, algunos de di-

fícil justificación, por no decir ninguna. 
Hablamos con él y le trasladamos que 
no podía continuar, que llegaríamos a un 
acuerdo para extinguir la relación y en 
agosto 2012 dejó de ser director general. 
Su otro hijo, Fermín, estuvo hasta 2013, 
cuando se descubrió, de la manera más 
absurda, que se estaban cobrando unos 

‘diferencias de criterio’ o ‘cuestiones 
que de difícil justificación’. Una de ellas, 
por ejemplo, residió en el hecho de que 
Marcos Casquete, que por contrato tenía 
derecho a un coche de empresa de cla-
se media, encargara un vehículo de alta 
gama por valor de unos 90.000 euros. 
Nos negamos a aquella compra y tuvi-

Tendremos que pensar que igual no ha 
sido la mejor gestión...

¿Por qué sale a la luz todo esto ahora?
Nosotros no sacamos nada a la luz. Es el 
Comité de Empresa quien traslada la sema-
na pasada una nota de prensa informando 
sobre el concurso del Nitbus en el que, 

alquileres de unos aparcamientos, pro-
piedad de Tusgsal, durante varios años, 
y en la empresa nunca se ingresó ni un 
solo euro de todos los alquileres, todo y 
que él era quien percibía esas cantida-
des. Inmediatamente le comunicamos 
que no íbamos a asumir todo aquello y 
se le invitó a seguir el mismo camino 
que los anteriores.

¿Han encontrado otras irregularida-
des después de su marcha?
No las llamaré ‘irregularidades’, sino 

mos que negociar con el concesionario 
para solventar la situación. También nos 
percatamos de la propiedad de varios 
terrenos, de los cuales unos en Tarrago-
na que no sabemos qué pintan en esta 
empresa y que fueron comprados en una 
subasta judicial, por encima del pre-
cio de salida, algo totalmente anormal. 
Y hace poco, con el tema del céntimo 
sanitario, observamos facturas de com-
bustible casi a precio de gasolinera, y no 
a precio de una empresa que gestiona 
cerca de 9 millones de litros anuales... 

además de Tusgsal, se presenta una mul-
tinacional inglesa. Que yo sepa no critican 
la candidatura de la otra empresa, sino el 
hecho de que, desde verano, al Comité le 
vienen llegando comentarios y datos que 
demostrarían que, el señor Casquete y sus 
hijos están colaborando con esta empresa 
facilitándole información confidencial. Y 
simplemente en ese comunicado denun-
cian la situación haciendo mención a los 
motivos por los que salió de la empresa. En 
todo caso, en esta empresa, cuando se nos 
pregunta siempre respondemos.

sonalmente, se refleja en la expresión: “Se 
me ha caído un mito”. No podía permitir que 
nadie pensara que yo era cómplice de un 
plan de pensiones del que no sabía nada. 
Siempre lucho por demostrar mi honorabi-
lidad. Fue muy grave, para mí y para todo el 
colectivo. Y él no ha asumido que Tusgsal 
es de los trabajadores. Pensaba que era 
suya y de su familia.

¿Ya han emprendido acciones lega-
les?
Hay un despacho de abogados preparando 
una querella sobre un tema en concreto y 
lo haremos público cuando corresponda. Y 
no renunciamos a denunciar otros asuntos.

¿Cuál es el presente y futuro de 
Tusgsal?
Ahora estamos volcados en renovar la con-

¿Casquete incumple alguna cláusula 
de no competencia?
En los acuerdos de su extinción de contrato 
hay una cláusula de no competencia, pero 
eso es algo que se acuerda con él desde el 
Consejo de Administración. Nosotros no 
gestionamos lo que diga el Comité. Ellos 
tendrán sus informaciones. Al Consejo de 
Administración No nos genera temor qué 
empresa se presente al concurso, y ase-
sorada por quién sea, porque somos una 
compañía plenamente competitiva. Hemos 
presentado una gran oferta y hemos realiza-
do un gran trabajo técnico y un gran esfuer-
zo económico para mantener una concesión 
que gestionamos desde 1991 y de la que 
viven 150 familias. No obstante, también 
pensamos que sería de una muy baja cata-
dura moral, por parte del señor Casquete, 
después de que haya dicho que quería a 
esta empresa como a su hijo; después de 
defender con tanto ahínco la lucha obrera y 
la economía social, que ahora pudiera estar 
dando soporte a una multinacional. Queda 
retratado con esta situación.
 
¿Tan mala ha sido la salida de todos 
ellos?
Si los trabajadores de Tusgsal hubieran 
querido dañar a estas personas, lo hubie-
ran tenido fácil. Todo esto se podría haber 
contado en 2012, pero quisimos preservar 
los intereses de la empresa y por eso pac-
tamos la salida con cada uno de ellos. No 
pueden decir que se les ha dejado con una 
mano delante y otra detrás, más bien todo lo 
contrario. La extinción de contrato del señor 
Casquete fue mayor a lo que cualquier tra-
bajador pudiera llegar a cobrar en tres vidas 
por su trabajo. Fuimos lo suficientemente 
maduros como para valorar qué era mejor 
para la empresa y pactar su salida.

Fermín Casquete hizo un desmentido 
público mediante su perfil de Face-
book, que las acusaciones de Tusgsal 
eran fruto de la mala gestión de uste-
des estos dos últimos años.
No sé a qué mala gestión se refiere. Tiene 
pleno conocimiento de los números de esta 
empresa, porque tiene familiares trabajando 
aquí que dicho sea de paso, han aprobado 
la gestión del Consejo de Administración 
en el 2012 y 2013, y doy por hecho que 

dispone de la documentación. Del 2011 al 
2012 cuando se le invitó a jubilarse despi-
dió (hasta Marzo), a pesar de los pagos de 
las indemnizaciones y de la reducción de 
un millón de quilómetros del servicio del 
contrato del diurno derivado de sus últimas 
gestiones, se quintuplicaron los beneficios. 
¿Dónde estaba toda esa diferencia de be-
neficios cuando él era el Director General y 
Presidente del Consejo de Administración? 
Si no lo tiene claro todavía le podría explicar 
porque se incrementaron los beneficios del 
2011,y supongo que recordará que fue fruto 
de la recuperación por parte de la empresa 
del Plan de Pensiones.

Dice también que 500 trabajadores le 
hicieron un acto de despedida...
(Sonríe) Aquí no se le hizo ninguna fiesta 
de despedida. En el acuerdo de rescisión, él 

exigió que hubiera un acto final para expli-
car su gestión. Seguro que 500 personas no 
estuvieron porque no caben en el BCIN, y ya 
les digo yo que habrían entre 100 y 150 per-
sonas, y bastante nos costó llevar a la gente 
para que estuvieran allí. Queda evidente que 
cuando tienes que establecer una despedida 
por contrato, es por algo.

Usted mantuvo una estrecha relación 
con Casquete durante muchos años. 
¿Cómo se siente después de todo esto?
Profundamente decepcionado. Aquí se ha 
tenido una fe ciega en él, desde que entró en 
el 87. Yo colaboré con él en muchos temas. 
Cuando uno deja tanto tiempo de su vida en 
un proyecto como éste, en el que cree, y se 
acaba llevando un golpe como el que nos 
hemos llevado, es una situación muy dura. 
Mi sentimiento, tal y como le trasladé per-

“Tusgsal es de los trabajadores, no de Casquete”
  “Los beneficios 

se quintuplicaron 
en un año a partir 
de la marcha de 
Casquete”

  “Su extinción 
de contrato fue 
mayor a lo que un 
trabajador pueda 
ganar en tres 
vidas”  

  “El futuro de 
Tusgsal puede 
ser prometedor 
si luchamos por 
unos objetivos”

cesión de NitBus; nos hemos presentado al 
concurso de ambulancias en Catalunya, a 
fin de reeditar algunos espacios que gestio-
namos; seguir manteniendo el servicio que 
ya damos y explorar nuevas oportunidades 
de negocio. Estamos contentos de cómo 
estamos funcionando. El futuro puede ser 
prometedor si nos marcamos unos objeti-
vos y luchamos por potenciar los muros de 
esta empresa. Hay mucha gente en Badalo-
na que no sabe que Tusgsal es una empresa 
de economía social, donde los trabajadores 
son los propietarios de la empresa. La eco-
nomía social es, seguramente, la gran des-
conocida de la sociedad. En nuestro caso, 
son 30 años de historia y no renunciamos 
a seguir defendiendo un proyecto colectivo 
como el nuestro, ilusionante y que está por 
encima de las personas, por muy importan-
tes que se consideren.

Un Diari de Primera 
per una ciutat de primeraA
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PSC, CiU i ICV-EUiA demanen representar BDN aquest dissabte
Dilluns a la tarda, el Tribunal Constitucio-
nal admetia a tràmit els recursos del go-
vern espanyol contra la llei de consultes i 
la coonvocatòria del 9N i, automàticament, 
les suspenia de forma provisional. Les re-
accions a Catalunya no es van fer esperar 
gaire i partits polítics i societat civil favo-
rables a la consulta cridaven a les mobilit-
zacions a les portes dels ajuntaments per 
protestar contra la decisió. Poques hores 
més tard, milers de persones sortien al ca-
rrer. També a Badalona.  Dimarts al vespre, 
tot i la pluja, centenars de veïns i veïnes es 

Un mar de paraigües 
inunda la pl. de la Vila 
contra la decisió del TC

Badalona també donarà suport a la consulta del 
9N. Això va decidir el passat divendres al matí 
el Ple municipal, en una sessió extraordinària 
sol·licitada per CiU i ICV-EUiA i recolzada per 
ERC i CUP. Finalment, el grup municipal del 
PSC va introduir dues esmenes parcials a la 
proposta inicial, per tal fer referència al “marc 
legal”, i va aportar els vots necessaris per posi-
cionar el Ple del costat del 9N i afegir Badalona 
als prop de 900 municipis que hi han donat 
el seu recolzament. El regidor d’ICV-EUiA, 
Àlex Mañas, va apel·lar a la “unitat catalanista 
d’esquerres” per explicar que Catalunya “vol 
votar i iniciar una nova etapa”, a través d’una 
“consulta” que permeti  els seus ciutadans “ser 
lliures”. “La moció era important per demostrar 
que ningú ens pot impedir votar. L’hem pogut 
consensuar amb el PSC, perquè és una part 
essencial del catalanisme polític”. “Badalona 
no podia quedar fora de la Història i ser dife-
rent a la resta de Catalunya. Hi ha una majoria 
social que vol votar”. Així va començar el pre-
sident de CiU, Ferran Falcó, un discurs en el 
que va repassar la trajectòria de “frustacions”, 
fent referència a l’Estatut d’Autonomia. Pel que 
fa a les mesures que el Govern de l’Estat ha 
pres, el convergent va criticar l’actitud basada 
en “amenaces” a la que “s’ha de dir prou”. El 
líder socialista Jordi Serra va afirmar que volen 
“votar i que es voti”. “No sé si el 9N o més 

Badalona es posiciona a favor 
de la consulta del 9N

endavant”, va expressar Serra, tot matisant que 
s’ha de fer “d’una manera acordada i amb el 
reconeixement internacional. Des de les files 
del PP, l’encarregat del torn de paraula no va 
ser Garcia Albiol, a qui pràcticament no se li 
va escoltar durant tot el debat, sinó el primer 
tinent d’alcalde, Ramon Riera, que va retreure 
als socialistes que no estaven actuant segons 
els seus principis. “Volem Catalunya amb 
Espanya i ens desprecien per no recolzar una 
Catalunya independent”. 

L’oposició demana representar BDN en 

un acte del món local favorable el 9N
Els tres grup de l’oposició han demanat aquest 
dijous a l’alcalde que els hi delegui la repre-
sentació institucional de l’Ajuntament en l’acte 
que se celebra aquest dissabte i en el que tots 
els consistoris que han aprovat mocions a fa-
vor de la consulta lliuraran al president de la 
Generalitat les actes dels plens corresponents. 
El govern del PP, en resposta, assegura que 
no ha rebut cap convocatòria ni invitació a 
l’acte. En qualsevol cas, diuen, es tracta d’un 
acte de suport a“la consulta suspesa pel TC i 
l’Ajuntament no hi participarà”.

van concentrar a la plaça de la Vila. Una 
marea de paraigües va inundar les portes 
de la Casa de la Vila, on simultàniament 
se celebrava el Ple municipal, i part del 
carrer Francesc Layret, que va quedar ta-
llat al trànsit durant una bona estona. La 
multitud va onejar estelades i senyeres i es 
van escoltar càntics com ara “és igual si 
plou, votarem el dia 9” o “a aquest tribunal 
no se’l creu ningú”. Durant uns minuts, al-
guns regidors de CiU, ICV-EUiA i PSC es 
van escapar de la sessió per fer presència 
a peu de carrer.
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L’ampliació d’usos al polígon de 
Montigalà desperta la contrarietat de 
part de l’oposició i del petit comerç

El govern local ha portat aquesta se-
tmana al Ple l’aprovació inicial de 
l’ampliació de la Trama Urbana Conso-
lidada (TUC) de Badalona i de la modifi-
cació del PGM per tal d’ampliar els usos 
de certes zones industrials del barris del 
Gorg, la Mora i Montigalà i donar-los 
també un ús comercial. Aquestes dues 
mesures permetran que els empresaris 
de Pronto Moda, situats a Montigalà i 
que fins ara únicament podien vendre 

a l’engròs, puguin també començar a 
vendre al detall, una possibilitat reivin-
dicada des de feia anys. A més del cas 
de Montigalà, l’alcalde Garcia Albiol as-
segura que  l’ampliació dels usos dels 
sectors industrials del barris del Gorg i 
la Mora “també és necessària per a rege-
nerar el teixit industrial dels polígons”, 
on s’hi poden trobar moltes naus buides. 
Per tirar endavant aquesta iniciativa, el 
govern municipal compta amb el suport 

de la Generalitat i del grup municipal de 
CiU, qui considera que el canvi d’usos a 
Montigalà és un “exercici pragmàtic per 
a adequar” la normativa a la realitat. “És 
una zona industrial que mai ho ha estat, 
d’industrial”. El què sí creu que s’ha de 
negociar, no obstant, és qui podrà ven-
dre al detall. PSC i ICV-EUiA, en canvi, 
s’han oposat al canvi de plantejament, 
ja que, diuen, la possibilitat de vendre 
al detall en aquesta zona perjudica el 
petit comerç, amb qui no s’ha consen-
suat la decisió. La proposta es va apro-
var de forma inicial i s’obre un període 
d’al·legacions i negociacions.

El petit comerç, contrari a la me-
sura
També s’ha mostrat totalment contrària 
a la decisió del govern la Federació 
d’Associacions de Comerciants de Bada-
lona. El teixit comercial creu que, si les 
naus, a més de vendre a l’engròs, poden 
vendre al detall, “gaudeixen d’un privi-
legi respecte de les botigues i trenquen 
la cadena comercial”. Tanmateix, es van 
mostrar molt crítics amb l’executiu ‘po-
pular’, a qui li retreuen la falta de recol-
zament: “Ens sentim totalment indefen-
sos amb aquest govern”.

La Generalitat invertirà 
600.000€ en arreglar el 
carrer Sant Bru

La Generalitat invertirà 600.000 euros en 
realitzar obres de millora al carrer Sant Bru 
de Badalona durant el primer semestre de 
2015. Així ho ha anunciat aquest dimecres 
el conseller de Territori i Sostenibilitat, 
Santi Vila, després de ser interpel·lat sobre 
aquesta qüestió pel regidor badaloní i par-
lamentari convergent Ferran Falcó durant 
la sessió de control del Parlament. El ca-
rrer Sant Bru és dels pocs trams metropo-
litans de l’antiga carretera Nacional II que 
queden per traspassar als seus respectius 
ajuntaments. Aquest fet ha implicat, durant 
molt de temps, que el Consistori hi po-

gués fer millores i impedir la progressiva 
degradació del vial. A més dels treballs 
d’arranjament, que ja estan pressupostats 
per al 2015, existeix la intenció de redactar 
un conveni de cessió amb l’Ajuntament que 
es podria signar abans de finals de 2014. 
Amb el traspàs, explica el cap de la fede-
ració nacionalista a la ciutat, l’Ajuntament 
podrà dur a terme nous projectes de re-
forma, com ara la millora de les voreres. 
“En el futur, cap govern municipal podrà 
excusar-se en la qüestió de la titularitat per 
a no fer front a les obres que el conjunt del 
carrer necessita”.

Foto: CiU

El Ple municipal ha aprovat aquesta setmana 
una proposta per actuar contra els pisos turís-
tics que han començat a sorgir sobretot a la 
zona del passeig Marítim i que ja han causat 
les primeres queixes de comunitats de pro-
pietaris i associacions de veïns. Per aquest 
motiu, el govern local pretén modificar el 
PGM de tal manera que s’impedeixi la presèn-
cia d’habitatges turístics als barris del Pro-
grés, Gorg i la Mora. La intenció és establir 
una regulació que racionalitzi la implantació 
d’aquesta mena d’habitatges per preservar la 
convivència, atès que no hi ha una reglamen-
tació per a aquest tipus d’habitatge. L’alcalde 
Garcia Albiol explicat que, tot i que són un 
“fenomen incipient” a Badalona, i que els 
problemes que han provocat fins ara han estat 
puntuals, “el passeig Marítim de Badalona és 
un espai que s’està posant de moda, motiu 
pel qual s’ha apostat per aplicar “una actuació 
preventiva que talli d’arrel aquest problema i 
evitar un contagi dels problemes que s’han 
viscut aquest estiu a la Barceloneta”. És tracta 
d’una qüestió difícil de controlar per part de 
l’Ajuntament, atès que no es requereix una 
autorització específica, només complir els 
requisits i comunicar-ho a l’Administració. 
De fet, 25 habitatges han intentat regularit-
zar darrerament la seva situació com a pisos 
turístics, sis dels quals han estat denegats; 

els altres 19 ja poden exercir com a tal. En 
aquest sentit, l’executiu del PP explica que 
l’aprovació al Ple urgia per tal de suspendre 
de forma provisional la regularització de més 
immobles i tallar la seva proliferació. Quant 
als autoritzats, el govern assegura que es 
duran a terme inspeccions constants i que 
ja existeix un “protocol no oficial” amb els 
veïns i les comunitats per tal que informin si 
detecten alguna irregularitat. Les sancions per 
a aquells propietaris que explotin una viven-
da a mode d’habitatge turístic oscil·len entre 
els 3.000 i els 60.000 euros. A dia d’avui, el 
Consistori ha rebut un parell de requeriments 

veïnals en aquest sentit que s’estan tramitant. 

L’oposició creu que s’han de delimitar 
millor les zones 
Els tres grups de l’oposició coincideixen en la 
necessitat de regularitzar aquesta situació a la 
zona del Front Marítim. No obstant, conside-
ren que les delimitacions de les àrees on no 
es pot instal·lar un pis turístic s’han de perfilar 
millor. Tant CiU com PSC i ICV-EUiA creuen 
que el fenomen es pot desplaçar a altres zo-
nes costeres del Centre i Casagemes, i que la 
normativa s’ha de consensuar entre tots i amb 
el teixit veïnal. 

El Ple talla la seva proliferació a la zona del nou passeig Marítim

Badalona prohibeix els pisos 
turístics al front marítim 

Aquest divendres, 3 de setembre, a partir de 
les 18 hores, l’Associació de Botiguers i Ser-
veis del Progrés inaugura la segona edició 
de l’’Outlet’, que enguany es trasllada al local 
situat a la plaça Pompeu Fabra. A ritme de ba-
tucada s’inaugurarà aquesta gran exposició de 
productes i serveis de més de 40 establiments 
del barri a preus reduïts. La mostra, que ro-
mandrà oberta fins el diumenge 12 d’octubre, 
comptarà amb novetats com degustació de ta-
pes i  tallers de cuina amb microones amb tup-
perware que s’oferiran a tot el públic els dies 

Els comerciants del 
Progrés impulsen el 
seu segon gran ‘outlet’

3, 4, 5, 10, 11 i 12 d’octubre. A més, durant 
els dos caps de setmana, la fira comptarà amb 
inflables i personatges infantils per als nens i 
nenes.  Finalment, el diumenge 12 d’octubre, 
a les 12h, es realitzarà un sorteig d’un carro 
de la compra i cinc vals de descompte valo-
rats en 100 euros. L’Associació de Botiguers i 
Serveis del Progrés assegura “deu dies de di-
versió i compres de qualitat als comerços més 
pròxims del barri”. L’horari del ‘Outlet’ serà de 
dilluns a dijous de 10 a 14h i de 17 a 20.30h 
i de divendres a diumenges, obert tot el dia. 
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        LA PRÈVIACAI ZARAGOZA - FIATC MUTUA JOVENTUT

1a jornada ACB. Pavelló Príncipe Felipe - 18:30h - Esports 3 - Radio Badalona

Una plaça poc propícia per començar la lliga
FIATC JOVENTUT
Entrenador Salva Maldonado

 

SERGI  VIDAL

DEMOND MALLET

ALBERT  VENTURA

NACHO  LLOVET ALBERT MIRALLES

JOAN SASTRE

KEVIN LISCH

JASON ROBINSON

STEVAN JELOVAK HENK NOREL

CAI ZARAGOZA
Entrenador Joaquín Ruiz

Foto: ACBPhoto - E.Casas

 Iberostar  -  Cai

 GBC  -  Real Madrid

 Tenerife  -  Múrcia

 Manresa  -  Barça

 FIATC Joventut  -  Estudiantes

 Laboral Kutxa  -  Unicaja

 València  -  Cajasol

 Andorra  -  Bilbao

 Herbalife  -  Obradoiro

Propera jornada (2)

El FIATC Joventut encetarà la Lliga Endesa 
2014-2015 a la pista del CAI Saragossa, 
el pròxim diumenge a partir de les 18:30h 
(Esport3). El conjunt de Salva Maldonado 
s’enfronta a un rival que s’ha reforçat mol-
tíssim, ja que només quatre jugadors de la 
plantilla del curs passat – Pedro Llompart, 
Pere Tomàs, Henk Norel i Albert Fontet – se-
gueixen vinculats al club aragonès. Amb l’adéu 
de José Luís Abós per problemes de salut, el 
fins ara entrenador ajudant Joaquín Ruiz s’ha 
fet càrrec del grup i, de moment, les sensa-
cions que transmet aquest CAI són realment 
positives. El primer rival de la Penya a la lliga 
és l’equip que, al costat del Madrid, ha jugat 
més amistosos de pretemporada (9), amb un 
balanç de 6/3. El Príncipe Felipe mai ha estat 

un escenari favorable pel FIATC Joventut. Dels 
cinc partits de lliga jugats entre CAI i Penya al 
pavelló aragonès, els verd-i-negres només han 
aconseguit guanyar en una ocasió, la primera 
de totes. Va ser la temporada 2008-2009, amb 
el CAI en ple procés per adaptar-se a l’ACB 
després d’assolir l’ascens de categoria. Des 
d’aleshores, el FIATC Joventut sempre ha per-
dut al Príncipe Felipe, sumant quatre derrotes 
en les quatre últimes visites realitzades a Sara-
gossa. A excepció del curs passat, quan la Pen-
ya va competir (87-83), les altres tres derrotes 
sofertes a terres aragoneses han estat per una 
mitjana de 20 punts a favor del CAI. Després 
que els verd-i-negres fossin eliminats a les se-
mifinals de la Regal Lliga Catalana a mans del 
MoraBanc Andorra (70-81), Salva Maldonado 

va opinar sobre el difícil debut a l’ACB que li 
espera a la Penya. “La pista del CAI és una pis-
ta que històricament no ens ha anat bé. En els 
últims anys sempre hem marxat 20 punts per 
sota al descans. Crec que el CAI s’ha reforçat 
bé i ha fet una bona pretemporada. Nosaltres 
hem de treballar bé en defensa i arribar amb 
opcions al final”, comentava el tècnic del FIATC 
Joventut a la Seu d’Urgell. Per sort, la Penya 
pot disposar de tres dies per tal de preparar el 
partit i mirar de sorprendre a un CAI que ha fet 
un total de vuit incorporacions. Els aragonesos 
s’han fet amb els serveis del base Kevin Lisch, 
jugador nord-americà amb passaport italià, que 
ve de jugar a la ProA amb el JSF Nanterre (8.6 

punts, 2.7 rebots, 1.7 assistències i 40% en 
T3). Lisch ha estat el base titular del CAI du-
rant la pretemporada i s’ha adaptat ràpid a l’estil 
de l’equip. En la posició d’escorta ha aterrat al 
Príncipe Felipe el màxim anotador de la NBL 
australiana: Chris Goulding (23 punts per partit 
als Melbourne Tigers). Joan Sastre (Cajasol) i 
Jason Robinson (GBC) reforcen la línia exterior, 
i aportaran experiència i coneixement de la lli-
ga, igual que Marcos Landry (Cajasol), que ve 
de fer 13 punts de mitjana a Sevilla. Per últim, 
els pivots Rasko Katic (10 punts i 4.5 rebots a 
l’Estrella Roja) i Stevan Jelovac (8.5 punts i 3.1 
rebots al Lietuvos Rytas) completen la rotació 
interior aragonesa. 

La Taula de la Mobilitat i la FAVB de Bada-
lona van dur a terme, el passat dia 24, una 
acció reivindicativa a Can Ruti. El col·lectiu 
va pintar, “de manera simbòlica”, un pas 
de vianants des de la terminal de bus fins a 
l’entrada de Maternitat de l’hospital. Les en-
titats expliquen que van optar per aquesta 
acció perquè és una “actuació prevista durant 
el 2014” i “no es veu voluntat política de cul-
minar-la”. El problema de tot plegat va arribar 
quan, diu la Taula, des de l’Hospital es va in-
formar a Mossos d’Esquadra i Guàrdia Urba-
na i, aquests últims, van aixecar una denún-
cia i interposar una sanció de 1.000 euros. 

La policia multa amb 
1.000 euros l’acció de 
protesta d’un col·lectiu 

Considerant que la sanció no és escaient, 
des de la Taula de la Mobilitat s’engegarà una 
campanya informativa per donar a conèixer 
als veïns i entitats la situació i poder fer front 
a la sanció mitjançant una recol·lecta de fons. 
El regidor de Via Pública i Mobilitat , Daniel 
Gràcia, assegura que no va tenir coneixement 
de la sanció, que va ser interposada de forma 
autònoma per la policia. En qualsevol cas, i 
respecte de les reclamacions, l’Ajuntament 
encara ha de planificar el pas de vianants cap 
a la porta de l’hospital, una acció “que s’ha 
de consensuar amb l’hospital i les autoritats 
pertinents”.

L’Associació de Veïns de Juan Valera, al 
districte de Llefià-La Salut, ha reunit durant 
les darreres setmanes prop de 4.000 quilos 
d’aliments que aniran destinats al Banc dels 
Aliments de Badalona. L’entitat veïnal ha des-
tinat el seu pressupost de les festes del barri a 
comprar els productes, quantitat a la qual se li 

L’Associació de Veïns Juan 
Valera dóna 4.000 quilos de 
menjar al Banc dels Aliments

PP, PSC i CiU no li donen cap credibilitat a l’estudi ni als resultats; la resta valoren les possibles tendències de vot
Si les eleccions municipals del proper mes 
de maig tinguessin lloc a dia d’avui, el Partit 
Popular perdria cinc regidors i, previsible-
ment, el govern de la ciutat, mentre que Es-
querra i Podemos experimentarien un aug-
ment que deixaria un triple empat al ‘top’ del 
Ple municipal. Això diu una enquesta enca-
rregada per la CUP el passat juliol, que ha 
sortit a la llum fa uns dies i que desprèn un 
pronòstic sorprenent, com a mínim. L’estudi 
brinda una intenció de vot del 12,3% a tots 
tres partits, traduïda en sis regidors per als 
‘populars’, cinc per a ERC i cinc més per al 
cercle local de la formació de Pablo Iglesias. 
Fins a la quarta posició quedaria relegat el 
PSC, amb tres regidors (9%), que protago-
nitzaria, sempre segons l’enquesta, la major 
davallada dels comicis locals. Qui també 
perdria pistonada seria CiU. La federació 
passaria de quatre a dos regidors i quedaria 
per sota d’ICV-EUiA, que aglutinaria un re-
colzament similar al de 2011 (tres regidors). 
A més d’ERC i Podemos, l’Ajuntament 
comptaria amb dos nous integrants: Ciu-
tadans, d’una banda, que entraria amb dos 
edils (5% intenció vot), i la CUP, amb un 
(4,5%). L’enquesta dibuixa un escenari que 
molts titllen d’improbable i que, a més, molt 
pot variar durant els propers mesos. Dues 
grans incògnites a l’horitzó: el cercle local 

PP, ERC i Podemos empatarien com a forces més 
votades a BDN, segons una enquesta de la CUP

de Podemos no ha manifestat la seva inten-
ció de formar i presentar una candidatura en 
solitari, una decisió que, segons fonts de la 
pròpia assemblea, no es prendrà fins des-
prés de la trobada de Podemos a nivell es-
tatal a Madrid els propers 18 i 19 d’octubre, 
i que podria fer variar i molt els resultats; 
tanmateix, diferents sectors de la societat 
política i social badalonina sospesen la pos-
sibilitat de formar fronts comuns i candida-
tures unitàries, un moviment de sinèrgies 
que també podria derivar en un trencaclos-
ques diferent. A més a més, s’ha de tenir en 

compte que el 18,5% dels enquestats enca-
ra no sap o no ha volgut desvetllar la seva 
intenció de vot, un percentatge molt alt que, 
un cop resolt, pot influir de forma decisiva 
en els resultats. L’enquesta ha estat dissen-
yada pel politòleg gironí Marçal Terrades 
i representa una mostra de 400 individus, 
amb un marge d’error de +/- 4,83% i un ni-
vell de confiança del 95%. Els enquestats/
ades, mitjançant via telefònica i entrevistes 
presencial, han estat habitants majors de 17 
anys amb dret a vot a les properes eleccions 
municipals.

Font: CUP Badalona

Foto: Taula de la Mobilitat

La tònica general de les reaccions po-
lítiques a l’enquesta de la CUP ha estat 
d’incredulitat, sobretot per part de les forces 
amb representació dins el Ple municipal. El 
PP, partit de govern, diu no fer valoracions 
“de cap enquesta”, i menys d’una com la 
de la CUP, que titllen de “casolana”. D’altra 
banda, subratllen que la percepció que te-
nen és que els veïns estan contents amb la 
gestió municipal. El PSC, per la seva part, 
s’ha limitat a afirmar que l’enquesta “no té 
credibilitat”, ja no només pels resultats, 
“que poden ser opinables”, sinó “pel siste-
ma empleat, sense cap base tècnica”. CiU, 
en una línia semblant, ha declinat “valorar 
seriosament entreteniments estiuencs de la 
CUP que responen més a desitjos que a re-
alitats”. ICV-EUiA, tot i afirmar desconèixer 
les dades tècnicques de l’estudi, considera 
que “pot reflectir algunes tendències” en la 
intenció de vot, encara que veuen molt difícil 
que els resultats despresos puguin ser “rea-
litzables”, ja que existeixen masses incògni-
tes com ara la candidatura de Podemos. Ja 

fora de l’Ajuntament, ERC creu que es tracta 
d’un estudi fet “per un bon professional i tèc-
nic”, però “deixa obertes dues variables im-
portants” que podrien canviar els resultats: 
Podemos i el 18% d’indecisos. Tot i això, 
asseveran que sí marca “tendències impor-
tants” i a tenir en compte. Podemos, d’altra 
banda, veu els resultats “esperançadors” i 
com un clar recolzament de la ciutadania a la 
seva nova formació política. Ciutadans posa 
èmfasi en les baixades de PP, PSC i CiU i 
subratlla el seu creixement en intenció de 
vot, tot ressaltant que és un bon moment per 
a Ciutadans a Badalona. En resposta a les 
visions més crítiques i incrèdules, la CUP 
argumenta que l’enquesta “ha estat elabo-
rada segons el mètode científic” i que tan 
sols han volgut “tenir dades fiables sobre la 
realidad badalonina”. Tanmateix, expliquen 
que els baròmetres del CIS (àmbit espanyol) 
i del CEO (àmbit català) prenen una mostra 
del 0,006% i del 0,020% de la població, 
mentre que l’enquesta a Badalona n’ha pres 
el 0,18%.

Els partits amb representació 
no la veuen creïble i la CUP 
defensa la rigorositat de l’estudi

ha de sumar una recaptació que van fer durant 
l’estiu: més de 3.000 euros en total. A més, 
han comptat amb les donacions d’alguna 
escola de la zona. Recordem que l’AVV Juan 
Valera va gestionar durant uns mesos un banc 
d’aliments propi que repartia menjar entre 
més d’un centenar de famílies de la zona.

L’atur creix en 
247 persones 
durant el mes 
de setembre a 
Badalona
L’ocupació badalonina ha tornat a rebre 
aquest setembre un bany de realitat, després 
que l’agost acabés amb un petit augment de 
l’atur que trencava quatre mesos consecu-
tius de descensos. El setembre, no obstant, 
ha estat molt més negatiu en aquest sentit 
i l’increment ha estat força més pronunciat. 
Les llistes de desocupats compten aquest 
mes d’octubre amb 247 veïns i veïnes més, 
fet que deixa el nombre total de parats en 
20.637 –entorn al 18%-. L’augment, no obs-
tant, és lleugerament inferior al d’ara fa just 
un any, quan el nombre de persones aturades 
va créixer en 361 veïns i veïnes. En compara-
ció interanual, a principis d’octubre de 2013, 
Badalona comptava amb 22.568 persones 
registrades sense feina, 1.931 més que ara.

Foto: Arxiu

Desenes de persones de la PAH es van 
manifestar dilluns a les portes dels jutjats 
de Badalona, al carrer Prim, per recolzar 
tres membres del col·lectiu que havien 
d’acudir a un judici com a denunciats 
per haver enganxat cartells a les vidrieres 
d’una sucursal del BBVA. Els membres de 
la plataforma van accedir a l’edifici judicial 
i alguns d’ells, a la sala on va transcórrer 
la sessió. El BBVA demana per a cadascun 
dels tres encausats 25 euros i sis dies de 
treball comunitari. Tot i no tenir advocat, 
els acusats van presentar diferents com-
panys de la plataforma com a testimonis 
per fonamentar la seva defensa. Segons 

relaten els representants del moviment, 
el dia en qüestió es van col·locar cartells 
i enganxines a la porta de la sucursal i les 
tres afectades eren presents durant aquella 
acció contra l’entitat bancària. No obstant, 
asseguren que elles tres no van participar 
de l’empaperada i que la Guàrdia Urbana 
els denunciar de forma aleatòria, ja que hi 
havia molta gent i ni policia ni banc ho po-
den provar. Fonts de la plataforma presents 
al judici expliquen que el fiscal coincidia 
amb els arguments del col·lectiu antides-
nonaments i demanava l’absolució dels 
tres acusats, que finalment s’ha fet efectiva 
i s’ha confirmat aquest mateix dijous.

Tres membres de la PAH, a 
judici per enganxar cartells 
a la porta d’un banc 
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El Fiatc Joventut va quedar fora de la 
final de la Lliga Catalana en perdre 
contra el MoraBanc Andorra un partit 
en què va anar sempre a remolc. Però, 
encara que sigui una cosa prohibida 
per dir, ningú a la Penya es va enfadar 
fins el punt de no sopar. De fet, una de 
les coses que més preocupava era que 
si es guanyava s’havia de jugar la final 
contra el Barça el què volia dir estar a 
la Seu d’Urgell un dia més, desgas-
tar forces contra el Barça i més que 

Ningú juga a perdre però....

Xavi Ballesteros
Periodista especialitzat en bàsquet

BADALONA ÉS BÀSQUET

probablement perdre. Per tan, i tenint 
en compte l’experiència del curs passat 
on la Penya va jugar la final però des-
prés ho va pagar tres dies més tard en 
el debut a l’ACB a la pista del Manresa, 
a la Penya tothom tenia clar que podia 
ser millor de cara el partit de diumenge 
contra el CAI Saragossa. Caldrà veure 
si després dóna resultat o no però els 
últims anys la Lliga Catalana ja no és 
allò tan i tan desitjat i més, quan les 
opcions de títol són mínimes
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El FIATC Joventut no rutlla a la 
Seu i cau eliminat (70-81)

La Penya va protagonitzar un pas efímer 
per la Regal Lliga Catalana 2014, a di-
ferència del curs passat. L’equip de Salva 
Maldonado va sucumbir davant d’un An-
dorra molt més constant i coral en atac i en 
defensa. Els del Principat, liderats per Ro-
mán Martínez (13 punts) i Jordi Trias (13) 
en anotació guanyarien tots els parcials de 
la semifinal i arribarien a tenir una renda 
màxima de 17 punts (51-68). Sempre que 
el FIATC Joventut mirava d’acostar-se, els 
triples andorrans evitaven qualsevol opció 
de reacció verd-i-negra. Goran Suton seria 
el jugador de la Penya més destacat, amb 
17 punts, 4 rebots, 1 assistència i 21 de 
valoració global.

Els verd-i-negres es veuen superats pel MoraBanc Andorra

L’entrenador verd-i-negre espera que el 
seu equip “estigui millor en el debut a la 
lliga”, perquè a la Seu d’Urgell els seus 
jugadors no van estar al nivell desitjat. “La 
defensa de l’Andorra ens ha dominat”, co-
mentava Maldonado després de caure eli-
minat. Sobre el debut a la lliga del pròxim 

Salva Maldonado: 
“El pròxim diumenge 
el partit serà diferent”

diumenge a la pista del CAI Saragossa 
(18:30h), Maldonado destacava com cada 
partit és diferent. “Cada partit és una his-
tòria. Diumenge serà diferent. Si durant la 
lliga ja passa que pots estar bé un dia i al 
següent malament, imagina’t a la pretem-
porada”, declarava el tècnic. 

Foto: Bernat López

Foto: Bernat López

 
  Equip  PTS GF GC

 1. Espanyol B 13 15 6
 2. Lleida 13 10 3 
 3. Reus 11 10 6
 4. Hércules 11 7 4
 5. Nàstic 11 5 3 
 6. Badalona 10 4 2
 7. L’Hospitalet 8 5 4
 8. Cornellà 8 7 7
 9. Alcoià 8 6 7
 10. Huracán 7 6 7
 11. Sant Andreu 7 5 6
 12. Eldense 7 6 9
 13. Mallorca B 7 5 10
 14. At. Balears 6 6 7
 15. Olot 6 4 5
 16. Saragossa B 6 7 14
 17. València M. 5 5 7
 18. Elx 5 5 7
 19. Vila-real B 5 3 5
 20. Olímpic 5 2 4

Classificació 2a B GRUP 3

 Badalona   - At. Balears 
 Vila-real B   -  Saragossa B 
 Huracán  -  Reus
 L’Hospitalet  -  Hércules
 Sant Andreu  -  València M.
 Elx  - Lleida
 Mallorca B   -  Espanyol B
 Olímpic   -  Olot
 Nàstic -  Alcoià
 Eldense   -  Cornellà

Propera Jornada

Resultats 6a Jornada

 Badalona  0 - Vila-real B  0 (s.)   
 Espanyol B  5 - Saragossa B  0
 València M.   1 - Nàstic   2
  At. Balears    0 - L’Hospitalet  0
 Reus  1 - Eldense 1
 Cornellà  3 -  Mallorca B  0
 Hércules  2 - Sant Andreu  0
  Olot  0 - Huracán  0
 Alcoià  1 -  Elx  0
                        Lleida  1  - Olímpic  0 

CF BADALONA - BALEARES LA PRÈVIA
7ª Jornada Lliga de 2a B - Camp de Pomar, diumenge 5/10/2014 a les 12.00 h

Segon partit consecutiu a casa, aquest 
cop amb horari matinal (12 h), i amb 
l’esperança que la pluja no faci acte 
de presència com  va passar diumen-
ge passat. Aquest cop és l’Atlètic Ba-
lears qui visita el camp de Pomar, un 
equip més rocós però potser menys 
tècnic que el filial groc. Un duel de 
característiques diferents però on el 
Badalona haurà de continuar exhibint 
la mateixa intensitat si vol sumar els 
tres punts.  “Serà un partit treballat i 
de tenir molta paciència. El primer de 
tot és no encaixar cap gol, però si ells 

marquen primer i es fiquen al darrere 
se’ns complicarà molt”, explica Manolo 
González, que malgrat tot es mostra molt 
satisfet de l’evolució de l’equip: “Contra 
el Vila-real potser vam fer la millor mitja 
hora de la temporada fins ara”. 
Per rebre l’Atlètic Balears el tècnic es-
capulat encara no podrà comptar amb 
Fran Bea. Fran Pineda, pel seu cantó, té 
encarrilat solucionar el tema del trànsfer 
i podria anar convocat per primer cop. 
Arran de la baixa de Joan Grasa, que ja 
s’ha operat aquesta setmana, el Badalo-
na està rastrejant el mercat i el tècnic es-

BALEARES
Entrenador  Nico López

Biel

Esteban 

Nacho M.

Antonio

Rodríguez Fullana

Damià
J. Ramos Mayrata

Víctor

Ripoll

CF BADALONA
Entrenador Manolo González

Matamala

M. Balda Raúl Torres Abraham

Prior Toni Lao

Lulu Sierra Amantini Fran Grima

Marcos

Porteria a zero i tenir paciència
  Per cobrir la 

baixa per lesió de 
Joan Grasa el club 
busca un reforç 
que “aporti gol”

capulat té clar el perfil de jugador que 
l’equip necessita per cobrir aquesta 
plaça: “Ha de ser un jugador que ens 
aporti gol”.
El Balears arriba amb les baixes per 
sanció del migcampista Cristian Sán-
chez i el defensa Bernat Alomar. Els de 
Nico López ocupen la 14a posició amb 
6 punts.

Foto: cfbadalona

Foto: Penya.com



13Bàsquet comarcalC.F. Badalona12
Jordi Creixell / Bernat López - redaccio@diaridebadalona.com Bernat López / Toni Santiago - redaccio@diaridebadalona.com

Més de 300 corredors celebren la IV Cursa del Turó
El passat diumenge, 28 de setembre, 
es va celebrar la quarta edició de la 
Cursa del Turó d’en Caritg, organitzada 
per l’Associació de Veïns del Turó d’en 
Caritg i l’Associació de Comerciants 
de Pau Piferrer-La Salut Alta amb la 
col·laboració del Complex Esportiu 
Municipal de Sistrells. Sota el lema 
‘Fem Barri!’, més de 300 corredors de 
diferents categories i edats van recórrer 
una cursa en zona urbana, superfície 

d’asfalt i terra i una distància de 10 qui-
lòmetres que va travessar els barris de 
La Salut, Llefià, Sistrells i Lloreda. El 
primer en arribar a la meta va ser Dani 
Baena, del Club Running Vigía, que va 
finalitzar els 10 Km en un temps de 32 
minuts i 43 segons. Per darrera seu van 
quedar finalistes David Gonzalez i Mar-
tin Martinez amb un crono de 32:43 i 
32:56 respectivament. Per altra banda, 
la primera dona en acabar la cursa va 

ser Marta Martin, del CEM Sistrells, 
en 39 minuts i 22 segons. A més, prop 
d’un centenar de nens de 6 a 15 anys es 
van sumar a la cursa infantil, que no va 
ser competitiva amb l’objectiu d’animar 
als més petits a realitzar esport i for-
mar-los en futurs atletes. I sota el lema 
‘El teu esforç, la seva esperança’, un 
euro de cada participant es destinarà a 
la investigació de les malalties mino-
ritàries.

Foto: Bernat López

Foto: Bernat López Poliesportiu
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Minguella, Círcol i Badalonès no afluixen; Sant Josep i 
Sant Andreu de Natzaret viuen un debut complicat
La segona jornada de competició a la 
Copa Catalunya ens deixa un balanç de 
dos triomfs i dues derrotes pels equips ba-
dalonins. L’AE Minguella i el Círcol Catòlic 
van guanyar fàcil, mentre que el Sant Jo-
sep i el Sant Andreu de Natzaret van tenir 
un debut negatiu, després de no jugar la 
setmana passada. La victòria més sonada 
la va protagonitzar la Minguella, arribant 
fins als 100 punts contra el Viladecans 
(100-65). Els de Casagemes van estar 
molt encertats des de l’exterior (9/14) i en 
tirs de dos (30/44) i el protagonisme ofen-

siu de l’equip va estar molt repartit. També 
a Copa Catalunya el Círcol Catòlic va su-
mar un important triomf a la Plana contra 
la UE Horta (81-41), tot i la baixa d’Enric 
Nogales. Els badalonins van acabar el duel 
amb una valoració de 116 i l’Horta de 18. 
El Sant Andreu de Natzaret no va poder 
guanyar en el primer partit de la tempora-
da a la pista de l’Igualada (70-58). El 4/23 
en triples del conjunt de Víctor Carrasco 
va limitar molt als d’Ausiàs March. Juan 
Carlos Pulido, amb 11 punts, va ser el 
jugador més inspirat del Sant Andreu. Per 

tancar la participació badalonina a Copa, el 
Sant Josep tampoc va poder tenir un debut 
dolç, ja que va perdre contra l’Esparreguera 
(60-64). Després d’un inici seriós per part 
badalonina, un parcial de 11 a 20 va cap-
girar novament les tornes, i l’Esparreguera 
es va posar per davant (44-47). Els visi-
tants van dur la iniciativa fins al final, tot 
i que el Sant Josep es va posar a un sol 
punt d’empatar (56-57). La defensa dels 
d’Andres Joya va ser clau per tal d’assaltar 
el Centre Parroquial i fer sumar la primera 
derrota de la temporada al Sant Pep. 

El Badalonès també rutlla
Els Dimonis superen al Sant Pere de Te-
rrassa i es mantenen al trio capdavanter 
del grup III de Primera Catalana (68-73). 
Les alternatives en el marcador van ser 
constants, fins a arribar al 67 a 67, a un 
minut per la conclusió. Llavors, un triple 
de Suñé assistit per Edgar Fernández va 
donar una renda mínima al Badalonès, que 
va servir per encarrilar el triomf (67-70). 
Marc Málaga, amb 16 punts, i Oña, amb 
14, van liderar l’atac badaloní a Terrassa. El 
conjunt de Xavi Grau és co-líder.

Foto: Bernat López

Tot i els canvis proposats pel tècnic Antonio Camacho, 
el Sant Gabriel va sortir golejat del camp del València, 
equip que ostenta la primera posició de la Superlliga. A 
l’onze adrianenc hi vam veure diverses modificacions. 
Marta Muriana entrava a l’eix de la defensa a causa de 
la baixa de Marta Turmo. Leti sortia d’inici al mig del 
camp i Glòria Pelegrí també seria titular en atac. Pre-
cisament la davantera lleidatana va estar a punt d’obrir 
el marcador tot just començar el duel, en una rematada 
de cap que ha marxat fora per ben poc (2’). El bon tre-
ball defensiu del Sant Gabriel es desfeia en una mala 
sortida de Brigid que aprofitava Mari Paz per inaugurar 
el marcador, amb una rematada de cap (18’). De la ma-
teixa manera que contra l’Espanyol (2-4), una jugadora 
del Santgra va haver de ser substituïda a causa d’un 
fort cop al cap. Va ser Marta Muriana, que després de 
topar amb Villarejo va quedar estabornida i va haver de 
deixar el seu lloc a Villa (26’). Tot seguit, després que 
Laura Díaz evités el 2 a 0 sota pals, el València amplia-
va distàncies amb una assistència de taló de Salo cap 
a Monforte que la davantera enviava al fons de la por-
teria blava (45’). Només començar el segon temps, el 
conjunt de Cristian Toro sentenciava el partit, després 
que Clau aprofités un refús tou del Sant Gabriel per 
xutar des de l’interior de l’àrea i superar a Brigid (50’). 
El Santgra disposaria d’alguna aproximació de Xiki i 
Leti per mirar de retallar distàncies, però cap d’elles 

El Sant Gabriel topa amb la 
qualitat del València (3-0)

acabaria fructificant. Amb el temps reglamentari gai-
rebé esgotat, el València disposaria d’un penal a favor 
que Brigid aturaria (90’). La portera del Santgra feia una 
bona estirada per evitar el 4 a 0 valencianista. Després 
de tres jornades de lliga, el Sant Gabriel segueix sen-
se puntuar i continua en zona de descens. La pròxima 
setmana toca rebre a un Barça que aspira a situar-se al 
capdavant de la classificació. 

Sant Gabriel Femení

Foto: Bernat López

Un fort aiguat obliga a 
aturar el partit al minut 32 

Camp de Pomar
Marcos Aitor
Lulu Felipe
Óscar Sierra Manu Viana
Amantini Tano
Fran Grima Israel
      Prior Anton
Manu Balda Jason
Toni Lao  Marc
 Matamala  Cubillas
Raúl Torres  Sergio
Abraham   Nahuel

Manolo González Paco López
Àrbitre: Hernández Lorenzo (Col·legi La Rioja) 
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BADALONA      VILA-REAL B El fort aiguat que va caure diumenge a la 
tarda va obligar a suspendre el partit que el 
Badalona estava disputant amb el Vila-real B, 
quan el marcador era de 0-0 al minut 32 de la 
primera part. Amb un terreny de joc absolu-
tament impracticable, el col·legiat Hernández 
Lorenzo ha decidit enviar els dos equips als 
vestidors i ara tocarà buscar una nova data 
per jugar l’hora de partit que falta per dispu-
tar. La suspensió va arribar just després d’una 
ocasió claríssima dels visitants, quan Jason 
ha aprofitat una pilota morta per culpa dels 
bassals del camp per encarar Marcos, un cop 
més providencial. Els escapulats, però, també 
havien merescut marcar. 

La polèmica per l’ús del camp de Montigalà va trobar so-
lució en una reunió entre els clubs implicats i l’Ajuntament 
que va tenir lloc mantenir divendres passat, amb la 
presència de l’alcalde Xavier García Albiol. Aquesta tro-
bada, on també hi van ser els presidents del CF Badalona, 
Miguel Ángel Sánchez, i dels Dracs, José Luís Soler, va 
servir per desencallar el conflicte obert pel repartiment 
dels horaris (sobretot dels equips inferiors) arran del tras-
llat dels escapulats a la instal·lació. Finalment l’acord con-
templa que el CF Badalona i el Seagull femení compartiran 
Montigalà, mentre que  els Dracs han acceptat marxar a 
una altra instal·lació. En principi, si no hi ha cap sorpresa, 
la nova casa dels Dracs serà Pomar, on s’hi farien també 
algunes millores. L’equip de futbol americà signarà un nou 
conveni amb el consistori  arran d’aquest canvi d’ubicació. 
Momentàniament, però, fins que no estigui tot tancat, els 
Dracs i el Badalona hauran de seguir convivint uns dies a 
Montigalà, on encara no se sap quan s’hi podrà traslladar 

definitivament el primer equip escapulat. 

Primera victòria del juvenil escapulat (2-0) 
D’altra banda, el juvenil del CF Badalona va sumar la 
primera victòria a la lliga en imposar-se amb autoritat 
al Lleida (2-0). Els de Javi Cuesta tornen a jugar a casa 
aquest diumenge. Reben el Barça a Pomar (16.30 h).

El Badalona i el Seagull, a 
Montigalà; els Dracs, a Pomar  

Foto: cfbadalona
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Tercera posició ‘micaco’ a Torredembarra
Dos autocars plens de micacos es van desplaçar 
fins a Torredembarra aquest diumenge per parti-
cipar en la jornada inaugural del XXV Concurs de 
Castells de Tarragona. L’objectiu dels Castellers 
de Badalona passava per portar a plaça els millors 
castells possibles dins la gamma que estan tre-
ballant, i l’aposta es va veure clara ja en primera 
ronda, on van presentar el 5de7, la construcció 
més important que ha aconseguit la colla durant 
la temporada. L’estructura es va mostrar menys 
nerviosa que en les anteriors ocasions i es va des-
carregar amb molt bones sensacions.
Després d’assolir el seu sostre de la temporada, 
els badalonins van anunciar el 4de7 amb agulla 
per la segona ronda que, al contrari que el pri-
mer, van haver de treballar per anotar-se’l com a 
descarregat amb unes mides obertes a terços i un 

pilar defensat.
La tercera ronda havia de servir per igualar la mi-
llor actuació de l’any, descarregant el 3de7 amb 
agulla, i així va ser. Tot i la pluja i que l’estructura 
es va anar obrint de mides, el castell va estar con-
trolat en tot moment.
El bon ritme va donar ales als de la camisa mica-
co, que es van llançar a assolir un 7de7 en ronda 
de millora, que va ser desmuntar l’11 de setembre 
i que només han assolit un cop a la seva història. 
La pluja, però, es va interposar i la diada va que-
dar parada a l’espera d’una millora del temps que 
no va arribar i que va obligar als organitzadors 
a suspendre la jornada. La classificació final va 
col·locar els Micaco en una molt meritòria terce-
ra posició després d’igualar la millor diada de la 
temporada.

Els Castellers de Badalona van igualar la seva millor actuació de l’any al XXV Concurs de Castells

Aquest divendres, 3 d’octubre -21h-, el Tea-
tre Principal acollirà el Concert de Tardor 
de l’Associació de la Guitarra de Badalona, 
que enguany, com a homenatge a Paco de 
Lucía, girarà entorn a la guitarra flamenca. 
L’espectacle anirà a càrrec de Juan Ramón 
Caro, un mestre de la guitarra flamenca, 
de toc modern i alhora profund, virtuós de 
l’instrument en les seves tres vessants: toc 

pel ball, pel cant i com a guitarrista solista 
del concert. A més, és membre destacat de 
la nova generació de joves artistes flamencs 
sorgits a Catalunya i ha participat en gires i 
festivals d’arreu del món. No fa gaire va par-
ticipar a la Bienal de Flamenco de Sevilla. 
Per altra banda, és especialment conegut 
per ser l’acompanyant habitual de la cantao-
ra Mayte Martín.

Concert de guitarra de Juan 
Ramón Caro al Principal

El ‘mono’ de l’Anís i la Micaela  
de Tarragona es casen
El pont del Petroli va acollir el passat dissa-
bte la cerimònia d’enllaç matrimonial entre 
el mico de l’Anís del Mono de Badalona i la 
ximpanzé Micaela de Tarragona, una inicia-
tiva lúdico-festiva impulsada per col·lectius 
d’artistes de Badalona i Tarragona, entre els 
quals destaca l’Escola d’Art i Superior de Dis-
seny Pau Gargallo. El presentador de la festa, 
que també va oficiar com a mestres de ceri-
mònies, va ser el mag badaloní Enric Magoo. 

També hi van participar la Banda Simfònica 
de Badalona, els Castellers de Badalona, la 
Colla de Geganters, alumnes de l’Escola Ma-
risa Yudes i l’escultora badalonina Susana 
Ruiz, autora de l’estàtua del mico de l’Anís del 
Mono ubicada al Pont del Petroli. Una gran 
multitud de veïns i veïnes es van apropar per 
participar de la celebració, que va comptar 
amb ball per a tothom i una projecció cine-
matogràfica.

Foto: Castellers BDN
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